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Verslag ALV najaar vv UNO 13-2-2023   
  Datum: 13-2-2023 

 

 

Agenda: 

1. Opening door onze voorzitter 
2. Vaststelling van de notulen van de vorige algemene ledenvergadering juli 2022 

(Voorzitter) 
3. Bestuursverslag (Voorzitter) 

a. Kunstgras veld 2 gaat niet door  
b. Scorebord veld 1 status 
c. Verhuizen in 2029?  
d. Aanvraag vervangen LED verlichting veld 3  
e. Zaterdag 1 als vlaggenschip 
f. Unieke opleiding UNO verder uitwerken.  

4. Financieel jaarverslag over het afgelopen boekjaar (penningmeester) 
5. Verslag van de kascontrole commissie 
6. Decharge van het bestuur. 
7. Benoeming Penningmeester 
8. Vaststelling kascommissie 2023 
9. Mededelingen vanuit het bestuur 

a. Kledingcontract 
b. Sponsorcommissie en acties 
c. Energielasten 
d. Vrijwilligerszaken 
e. Vacante functies 

i. Hoofd vrijwilligerszaken 
ii. Bestuurslid voetbalzaken 

iii. Bestuurslid secretaris 
iv. Leden Sponsor en Evenementen 

10. Rondvraag 
11. Sluiting 

Aanwezig: 

Arin van Laarhoven, Rene van der Meer, Remco Dautzenberg, Pieter Paul Verhorst, Suzanne 
Vink, Roel de Groot, Kasper Oudshoorn, Onno Zuidervaart, Peter Everaardt, Martijn van 
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Noord, Sandra Langerak, Frans Rooseman, Remco Bloemendaal, Tristan de Jager, Marcel 
van Katwijk, Stephan de Wal, Richard Lengers. 

 

Roel opent de vergadering en benoemd dat we wat later zijn als normaal door het later 
ontvangen van de jaar rekening Total 

Roel neemt de notulen door en deze worden unaniem goedgekeurd. 

Roel neemt het woord en geeft een kort bestuursverslag/ 

- kunstgras voor veld 2 was het plan echter door wisseling van de wacht gaf tot 
resultaat dat we geen 3e kunstgras krijgen maar dat de kans groot is dat uno moet 
gaan kijken naar een nieuwe locatie in 2029 (afloop recht van opstal) 

- Subsidie aangevraagd voor Veld 3 bij de provincie. Momenteel gaan er steeds meer 
lampen die uitvallen en is de noodzaak er dat we deze gaan vervangen. Daar is nog 
geen uitslag dus nog even duimen. 

- Scorebord moet nog wat aanpassingen aan gedaan worden met panelen en stekkers. 
De software is er maar moet na aanpassing ingesteld gaan worden. 

- Het eerste elftal is dit seizoen heeft een hoge prioriteit gekregen daar dit het eerste 
voltallige eigen vv UNO team en is de basis om in de toekomst verder te bouwen aan 
een bredere selectie.  

- Unieke opleiding binnen vv UNO is gestart door vanuit dna en cultuur binnen UNO te 
vertalen naar daadwerkelijk voetbaltechnische zaken.  

- De Kantine is onlangs nog opgeknapt. 

Suzanne neemt het woord om verslag te doen van de jaarcijfers vorig seizoen.  

Vanuit Corona zo de energiecrisis in maar we hebben op tijd kunnen schakelen door 
zonnepanelen te plaatsen neemt niet weg dat we wel nog een zeer kostbare gastank 
hebben staan met alle gevolgen van dien. Voor de elektra hebben we pas onlangs een 
jaarrekening gekregen en gaf geen aanleiding tot een feestje maar viel wel alleszins mee. 
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De begroting ten opzichte van werkelijk: 
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Roel vraag of het voor iedereen helder is en bedankt Suzanne voor haar inzet. 
Richard Lengers wordt gevraagd om verslag te doen en geeft aan vorige week controle 
gedaan. Ze zijn samen met Suzanne door alle stukken heen gegaan en maakt kenbaar dat 
het wederom een moeilijk jaar was. De vraag is of er nog positieve jaren zullen komen.  
Tip is om dit tekort te bespreken met de gemeente of ze daar wat mee kunnen en advies is 
om nu eindelijk eens die sponsorloop te organiseren. 
De commissie vraagt de ALV om het bestuur decharge te verlenen.  
Unaniem worden de cijfers goedgekeurd. 
 
Roel vraagt om even aandacht om Suzanne in het zonnetje te zetten. Ze heeft er afgelopen 
jaren echt alles aan gedaan om overal geld vandaan te halen. Ze heeft vorige ALV te stoppen 
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en namens de leden ontvangt ze een kleinigheidje. Suzanne zal actief blijven in een andere 
functie. 
Roel stelt Onno voor en die stelt zich voor. Onno heeft momenteel geen kinderen hier 
voetballen maar dat kan volgend jaar zomaar veranderen. Met een achtergrond als 
accountant is dit een zeker een passende match. 
Frans stelt de vraag hoe lang Onno al accountant is, sinds 2008 is Onno beedigd.  
Roel stelt de ALV voor om Onno als penningmeester aan te stellen en daar stemt de 
volledige ALV mee in.  
 
Kascommissie: 
Rene en Richard geven aan dit komende jaar weer op te willen pakken. Roel vraagt of er nog 
een derde in de zaal aanwezig is. Peter Everaardt stelt zich beschikbaar als 3e lid. 
 
Multivos 
Na de mededeling dat onze traininglijn niet in een zelfde kleur gemaakt wordt zijn we op 
zoek gegaan naar een alternatief. Ondanks dat ons contract nog een jaar loopt zijn we op 
zoek gegaan. Er is na gesprekken met diverse partijen op basis van een gestandaardiseerde 
uitvraag een goed vergelijk gemaakt. Uiteindelijk zijn we met Multivos tot een passende 
oplossing gekomen voor een periode van 3 + 3 jaar. Daarnaast zal de wedstrijdkleding weg 
gaan uit de kantine en online bestelbaar wordt via clubkledingwinkel.nl 
Er komt een vraag voor een donkerblauw broekje. Deze nemen we mee. 
Passen zal dan ook bij Multivos gaan gebeuren.  
 
Martijn van Noord wordt hartelijk bedankt en Roel omschrijft hem als een van de mensen 
met een UNO hart en hoopt van harte dat hij actief blijft voor de vereniging 
 
Vacante functies worden benoemd en die hebben een hoge prioriteit! 
Hoofd Vrijwilligerszaken (kan zeker ook met 2 man gedaan worden) 
Bestuurslid Voetbalzaken  
Sponsorcommissie 
Evenementencommissie 
Ledenadministratie  
Secretaris (dagelijks bestuur) 
 
Functies worden ook in de Nieuwsbrief opgenomen. 
 
Belangrijk punt: 
Roel gaat samen met Suzanne terug naar de cijfers en komt met de mededeling dat we een 
tekort hebben en stelt voor een eenmalig bijdrage te vragen aan de leden van € 20 ,-- 
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Peter Everaardt vraagt hoe het zit met de contributie en de borg. 
Roel legt uit dat we straks een situatie krijgen dat we de rekeningen niet meer kunnen 
betalen. Dat is wel van eenmalige aard. 
Er wordt nog aangegeven dat het van belang is dat helder is dat het eenmalig is. 
Momenteel zijn er verenigingen (Reigers) die zomaar een veelvoud in rekening gaan 
brengen bij haar leden. Vorig jaar was het 5 euro voor de contributie verhoging maar dit 
blijkt simpelweg niet genoeg te zijn.  
 
Van belang is dat het goed gecommuniceerd wordt via de nieuwsbrief danwel een mail 
vanuit sportlink naar de leden. Peter Everaardt stelt voor om er dan 27 euro van te maken 
om gelijk weg te zijn van de kans op een negatief saldo.  
 
Wat zijn de sancties als iemand dit niet betaald?  
Dit gaat mee op de kaarten van onze leden bij Nikkie de incassant. 
Voorstel wordt unaniem aangenomen en het bestuur zal dit meenemen binnen de 
communicatie naar de leden.  
We zullen de leden dan ook vragen om mee te denken om de vereniging naast de 
genoemde 20 euro financieel te helpen. Het is nu gewoon nodig met een CPI van 10%+ 
 
Rondvraag: 
Hoe zit het met de voorgenomen verplaatsing in 2029.  
Roel antwoord dat we volgende week met SV Hoofddorp, Overbos, VVC en UNO met de 
gemeente rond de tafel zitten om dit te bespreken.  
Vraag wordt gesteld of Hoofddorp nu wel de omzetting wordt toegezegd van een gras naar 
kunstgras.  
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Roel geeft verder nog een stukje toelichting wat er vanuit de gemeente is aangegeven. UNO 
is vooralsnog de enige vereniging die kan groeien. Maar hoe en wat is nog niet helder. 
Roel sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit als afsluiting nog een drankje te doen. 
 


